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PROTOKÓŁ 

obrad LI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1210 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu) 

Radni obecni  - 10 

Radni nieobecni  - 5 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady LI sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Powitał wszystkich uczestników. 

/Na Salę Narad przybył radny Andrzej Nagraba./ 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

4. Zapytania, wolne wnioski. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia stawek za 1 kilometr przebiegu pojazdu w przypadku 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz 

rodziców; 

b) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miłakowo a 

Gminami Godkowo i Orneta dotyczącego wykonywania zadań z 

zakresu lokalnego publicznego transportu zbiorowego; 

c)  zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r.; 
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d)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2023-2035; 

e)  uchwalenia budżetu Gminy Miłakowo na 2023 r.; 

✓ odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z 

uzasadnieniem; 

✓ odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

projekcie uchwały budżetowej; 

✓ odczytanie opinii stałych komisji Rady Miejskie w Miłakowie; 

✓ dyskusja nad projektem budżetu; 

✓ głosowanie nad projektem budżetu; 

f)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2022– 2035; 

g)  zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2022 rok. 

6. Interpelacje radnych. 

7. Zamknięcie obrad. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

Ad. 3 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 29.11.2022 – 

20.12.2022; 

Burmistrz Miłakowa - przedstawił informacje z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu 

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski. 

Radny Zbigniew Opoka zapytał czy na spotkaniu w Związku Gmin Regionu 

Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko” był poruszany temat wzrostu cen za 

wywozy odpadów komunalnych. 

Burmistrz Miłakowa - przy ostatnich podwyżkach stawek były brane pod 

uwagę różne okoliczności, które były trafne i obecnie nie są planowane wzrosty 

cen. W lipcu zostaną ogłoszone nowe przetargi na operatorów, ale ma nadzieję, 

że powyższe nie spowoduje zwiększenie stawek za wywóz odpadów. 

Radny Mirosław Stryjek zapytał kto zarządza pracą firmy zajmującej się 

zimowym utrzymaniem dróg i chodników gminnych.  
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Rano był świadkiem jak trójka dzieci wywróciła się na śliskim chodniku. Uważa, 

że chodniki powinny być posypywane dużo wcześniej, przed pójściem dzieci do 

szkoły. 

Kierownik RGT Marcin Kukliński osobiście wydaje dyspozycje dla firmy 

zajmującej się zimowym utrzymaniem dróg i chodników gminnych. Rozmawiał 

rano z właścicielem firmy, który od godziny 6 w pierwszej kolejności posypywał 

chodniki w miejscach newralgicznych. 

Burmistrz Miłakowa dodał, że na Jego prośbę chodniki były posypywane 

dwukrotnie, ponieważ mieszkańcy uskarżali się, że w dalszym ciągu chodniki są 

bardzo śliskie. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys podziękowała radnemu za zgłoszenie 

problemu, ponieważ w zeszłym roku także podejmowała powyższy temat, ale 

nic się nie zmieniło w tym temacie. Uważa, że jadąc do pracy na godz. 7.30 

zarówno chodniki, jak i parkingi gminne nie były posypane. 

Kierownik RGT Marcin Kukliński – było ustalane, że teren przy szkole będzie 

posypany w pierwszej kolejności. Dzisiejsza pogoda niestety nie sprzyja, ale tak 

jest w całej Polsce. Uważa, że gmina reaguje na wszelkie zgłoszenia 

mieszkańców. 

Radny Henryk Kuszpit uważa, że ul. Szkolna nie była posypywana z samego 

rana, podobnie było w sołectwach, gdzie autobusy szkolne nie miały jak 

zakręcać. 

Burmistrz Miłakowa zapytał czy radny widząc trudną sytuację na drogach 

gminnych zgłaszał ją do gminy. 

Radny Henryk Kuszpit – nie. 

Burmistrz Miłakowa uważa, że mówienie o tej sytuacji dzisiaj jest bezsensu, 

ponieważ radny powinien zgłosić to w tamtym momencie. 

Przewodniczący Rady przerwał dyskusję. 

Radny Andrzej Nagraba - skoro w prognozach pogody były zapowiedzi o 

gołoledzi to należało zaangażować większe środki oraz większą liczbę ludzi do 

pracy. 

Radny Józef Pełka - jadąc na dzisiejsze obrady rady, drogi powiatowe nie były 

posypywane w przeciwieństwie do dróg i chodników gminnych. 

Burmistrz Miłakowa na dzień dzisiejszy gmina dysponuje dwoma 

pracownikami interwencyjnymi w Miłakowie oraz jednym pracownikiem 



 

4 

interwencyjnym w Boguchwałach. Gmina reaguje na wszystkie sygnały 

mieszkańców pod warunkiem, że zostają one zgłaszana do urzędu. 

Radny Zbigniew Opoka uważa, że dozorca szkolny powinien zadbać o teren 

przyszkolny włącznie z chodnikami gminnymi. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do 

kolejnego punktu. 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  określenia stawek za 1 kilometr przebiegu pojazdu w 

przypadku zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów oraz rodziców; 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch – w imieniu Burmistrza Miłakowa - 

omówił szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 3 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia stawek za 

1 kilometr przebiegu pojazdu w przypadku zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców została podjęta. 

Uchwała Nr LI/334/2022 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

b) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Miłakowo a Gminami Godkowo i Orneta dotyczącego 

wykonywania zadań z zakresu lokalnego publicznego 

transportu zbiorowego; 

Zastępca Burmistrza – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił szczegółowo 

projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miłakowo a Gminami Godkowo 

i Orneta dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego publicznego 

transportu zbiorowego została podjęta. 

Uchwała Nr LI/335/2022 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

c) zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r.; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał plan pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2023 r. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenie planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r. została podjęta. 

Uchwała Nr LI/336/2022 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

d) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo 

na lata 2023-2035; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Ponadto dodała, że relacja określona w art. 243 Ustawy o finansach publicznych 

w zakresie spłaty długu zostaje zachowana, na co potwierdzeniem jest 

pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2022-2035 została 

podjęta. 

Uchwała Nr LI/337/2022 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

e) uchwalenia budżetu Gminy Miłakowo na 2023 r.; 

✓ odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z 

uzasadnieniem; 

✓ odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

projekcie uchwały budżetowej; 

✓ odczytanie opinii stałych komisji Rady Miejskie w Miłakowie; 

✓ dyskusja nad projektem budżetu; 

✓ głosowanie nad projektem budżetu; 

Burmistrz Miłakowa przedstawił prezentację multimedialną dotyczącą 

planowanego budżetu gminy na 2023 r. wraz z jego autopoprawką.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały oraz opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie uchwały budżetowej na 2023 r. 

Opinia RIO 

wg załącznika nr 11 do protokołu 

Przewodnicząca Komisji Budżetu Hanna Walczyk przedstawiła opinię 

komisji budżetu w sprawie projektu budżetu gminy Miłakowo na 2023 r.  

Opinia Komisji Budżetu 

wg załącznika nr 12 do protokołu 

Przewodniczący Rady - otworzył dyskusję. 

Radny Józef Pełka – autopoprawka zgłoszona i zatwierdzona przez komisje 

stałe dotyczyła głównie inwestycji. Najbardziej ubolewa nad zmianami, które 

dotyczą dróg gminnych, ponieważ radni wykreślając te zadania z projektu 

budżetu podawali za główny powód - szukanie oszczędności. 

Uważa, że oszczędzanie na inwestycjach, szczególnie drogowych, to cofanie się 

z rozwojem gminy. Tym bardziej, że w latach wcześniejszych w gminie robiono 
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inwestycje, które finansowane były tylko w 38% - jeżeli chodzi o środki unijne. 

Uważa, że rada popełnia błąd ściągając z budżetu inwestycje, w szczególności 

drogowe. 

Radna Aneta Machnyk uważa, że pytanie odnośnie oszczędności nie powinno 

być kierowane do jej osoby, ponieważ każdy miał przed sobą projekt budżetu i 

każdy radny mógł tych oszczędności poszukać. Osobiście szukała oszczędności 

nie w inwestycjach, tylko zadaniach, które dotyczyły dokumentacji, gdyż 

wykonanie dokumentacji nie gwarantuje zrealizowanie zadania. Za przykład 

podała drogę do miejscowości Roje, gdzie jest wykonana dokumentacja i 

niestety nie robi się drogi. 

Ponadto wszystkie zadania, które zostały w tej chwili zdjęte autopoprawką, za 

główne źródło finansowania były podane własne środki gminy finansowane z 

zewnętrznych źródeł – czyli kredyt, pożyczka. 

Uważa, że nie jest to czas, aby tworzyć dokumenty i trzymać je „w szufladzie”, 

a przy tym odciążać podatników kosztem obsługi długu. 

Uzupełniła, że wprowadzona autopoprawka przyczyniła się do zmniejszenia o 

kwotę 858 tys. zł deficytu oraz długu. 

Rada będzie w dalszym ciągu szukać oszczędności, ale przyjęto zasadę, że jeżeli 

znajdą się środki na finansowanie tych inwestycji, wówczas radni wrócą do 

tematu wprowadzenia zadania do budżetu. W momencie, gdy budżet gminy 

wypracuje nadwyżkę lub środki takie znajdą się w źródle zewnętrznym to radni 

podejdą do tematu. 

Burmistrz Miłakowa w woli wyjaśnienia, gmina nie jest przedsiębiorstwem, 

które „zarabia”. Może opierać się tylko i wyłącznie na tym, co pozyskuje do 

budżetu, gmina nie wypracowuje środków, bo nie jest zakładem produkcyjnym. 

Przed okresem sporządzania projektu budżetu to radni przychodzili i pytali o 

pomysły na inwestycje, złożone wnioski. Wyszedł naprzeciw oczekiwaniom 

radnych, którzy w czasie układania budżetu pytali o projekty. 

Gmina nigdy nie jest pewna przy aplikowaniu o projekty czy środki zostaną 

przyznane, ale na pewno jeśli gmina nie posiada dokumentacji to dyskwalifikują 

ją o ubieganie się o dofinansowanie. Wykreślając zadania inwestycyjne gmina 

skreśla się z możliwości pozyskania środków zewnętrznych. 

Obecnie pojawił się program dla zabytków, gdzie gmina Miłakowo posiadając 

dokumentację mogłaby ubiegać się o 98% dofinansowanie na odtworzenie w 

bruku ulic starego miasta tj.: Poznańska, Kościelna, Katowicka, Morąska i 
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Jagiełły wraz z ciągiem ławek i oświetlenia. Prawdopodobnie gmina nie będzie 

mogła przystąpić do tego programu. 

Radna Aneta Machnyk podczas debaty budżetowej zapytała o gwarancję 

realizacji tych inwestycji, na co burmistrz odpowiedział, że nie ma żadnej 

gwarancji. Teraz jednak okazuje się, że jest projekt w 98% dofinansowany ze 

środków zewnętrznych o czym radni nie wiedzieli. 

Burmistrz Miłakowa - na ten projekt jest 3 mld zł w skali całego kraju. Nie 

gwarantuje to, że gmina te środki otrzyma, ale warunkiem ubiegania się o 

dofinansowanie jest posiadanie projektu ulic. 

Radny Zbigniew Opoka wrócił do tematu budowy drogi Ponary-Roje, gdzie 

była możliwość pozyskania środków zewnętrznych, jak również część środków 

dokładało Starostwo Powiatowe w Ostródzie. 

Uważa, że Burmistrz nie podjął odpowiedniej decyzji, aby współpracować ze 

Starostą. 

Burmistrz Miłakowa to radni zarzucali, że gmina Miłakowo zadłuża się. 

Dofinansowanie na drogę Ponary-Roje było 50% tj. 3,5 mln zł. Drugie 50% 

musiałoby dołożyć starostwo w porozumieniu z gminą, gdzie właścicielem 

powyższej drogi jest starostwo. 

Zapytał o kwotę jaką gmina mogłaby dołożyć do tej drogi, ponieważ gminy nie 

było wówczas stać na dołożenie nawet połowy środków. 

Ponadto wykonanie drogi na Ponary wykluczyłoby budowę drogi Boguchwały-

Książnik-Miłakowo. 

Podjął decyzję o wykonaniu drogi Boguchwały – Książnik – Miłakowo tylko 

dlatego, że było tam 65% dofinansowania i ze starostą warunek był prosty 

50/50. Był to jedyny tak duży kredyt, który został zaciągnięty przez jego osobę 

odkąd jest burmistrzem, innych zobowiązań kredytowych nie podejmował. 

Należy uczciwie powiedzieć mieszkańcom, że gminy nie było stać na remont 

drogi na Ponary. Może w przyszłości pojawią się fundusze w starostwie na jej 

remont. 

W budżecie na 2023 r. mowa była o drogach, gdzie właścicielem jest burmistrz i 

to on decyduje o inwestycjach drogowych. 

Radna Hanna Walczyk – dokumentacja na drogę powiatową Ponary-Roje jest 

zrobiona, ale nic dalej się z nią nie dzieje, a planowane są kolejne 

dokumentacje. Zapytała kiedy droga Ponary-Roje zostanie zrobiona. 



 

9 

Burmistrz Miłakowa – radni mówią o oszczędnościach, a tą drogę gmina 

musiałaby zrobić w 100% z własnych środków. 

Droga do Stolna i Gilginii będzie robiona, ponieważ w 98% będzie 

dofinansowana ze środków zewnętrznych. Jeżeli pojawią się jakiekolwiek 

programy, z których gmina będzie mogła skorzystać, to wówczas będzie 

aplikować o te środki w celu wykorzystania wszystkich sporządzonych 

projektów. 

Radny Andrzej Nagraba – radni ściągając inwestycje z projektu budżetu na 

2023 r. kierowali się tym, że są to dokumentacje robione z kredytu. Radni nie 

chcą brać więcej kredytów na inwestycje, które nie wiadomo czy zostaną 

zrobione. 

Przeglądając budżet na 2023 r. wygląda ciekawie ze względu na planowane 

inwestycje, ale jako radni wiedzą, że środki z roku na rok są przekładane, a w 

danym roku jest robionych niewiele inwestycji. 

Burmistrz Miłakowa – na każdej radzie stara się przekazywać rzetelne 

informacje w sprawie inwestycji, a w dalszych ciągu są powtarzane nieprawdy. 

Po pierwsze na wszystkie drogi gmina ma podpisane umowy z wykonawcą oraz 

zagwarantowane stawki za wykonanie tych dróg. Po raz kolejny wywoływany 

jest jako „ten”, który zadłużył gminę Miłakowo. Po części jest to prawda, 

ponieważ odziedziczył projekty z lat 2017-2019, gdzie radni podejmowali 

decyzję o: 

• utwardzenie nawierzchni dróg Książnik, Boguchwały, Miłakowo – ul. 

Szkolna, gdzie kwota dofinansowania wynosiła 1.400.000 zł, a kwota 

900.000 zł z budżetu gminy z kredytu; 

• zagospodarowanie przestrzeni Osiedla Kolorowego, gdzie kwota 

dofinansowania wynosiła 500.000 zł, a prawie 900.000 zł z budżetu 

gminy z kredytu; 

• budowa ekologicznej ścieżki nad jeziorem Mildzie, gdzie kwota 

dofinansowania wynosiła 870.000 zł, a kwota 600.000 zł z budżetu gminy 

z kredytu; 

• budowa świetlic wiejskich w Boguchwałach i Książniku, gdzie kwota 

dofinansowania wynosiła 740.000 zł, a kwota 529.000 zł z budżetu gminy 

z kredytu; 

• budowa stref aktywności „OSY”, gdzie kwota dofinansowania wynosiła 

114.000 zł, a kwota 141.000 zł z budżetu gminy z kredytu. 



 

10 

Od kiedy pełni funkcję burmistrza powyższe zadania były realizowane, ale 

podjęte były w innym czasie. To radni podejmowali decyzję i powinni uderzyć 

się z pierś. 

Odkąd jest burmistrzem jedyny duży kredyt jaki zaciągnął to jest na budowę 

drogi Boguchwały-Książnik-Miłakowo. Jest to jedyne zadłużenie które podjął 

świadomie, reszta zadłużenia jest z lat ubiegłych, gdzie to radni wcześniej 

przyjmowali te inwestycje do budżetu. 

Radny Andrzej Nagraba dla usprawiedliwienie były to najlepsze czasy dla 

gminy, bo gmina była prowadzana przez lata bardzo skrupulatnie i oszczędnie i 

można było sobie na te kredyty pozwolić. 

Obecnie Pan Burmistrz wykorzystuje środki z Polskiego Ładu, które przychodzą 

bez trudu. 90% gmin w Polsce dostaje Polski Ład, więcej lub mniej ale każdy 

dostaje. 

Radny Józef Pełka odniósł się do wypowiedzi radnego Andrzeja Nagraby, 

ponieważ o każde środki należy się ubiegać. To nie jest tak jak radny uważa, że 

środki wpływają do budżetów gmin. Uważa, że jest to hipokryzja i nie rozumie 

wypowiedzi radnego. Gmina musi aplikować o te środki i się ubiegać. Dziwi się, 

ponieważ Boguchwały otrzymały od samego KOWR-u 4 mln zł na budowę 

oczyszczalni ścieków oraz 1 mln zł na stację uzdatniania wody w tym roku. 

Uważa, że radni od początku tej kadencji robią burmistrzowi „pod górkę”. 

Radny Henryk Zalewa złożył wniosek o zamknięcie dyskusji, ponieważ 

niewiele ma związku z projektem budżetu. 

Przewodniczący Rady – należy pamiętać, że gmina w poprzednich latach 

robiła zadania tylko z programów tj. PROW, RPO. Były to programy drogie, 

ponieważ nie było takich możliwości dofinansowań jak obecnie. Gmina cieszyła 

się jak otrzymała 60% dofinansowania, a na drogi w ogóle nie było możliwości 

pozyskania środków. W związku z powyższym należało więcej dołożyć środków 

własnych. Strategiczne inwestycje w latach ubiegłych tj. budowa oczyszczalni 

ścieków w Miłakowie oraz stacja uzdatniania wody były podjęte w odpowiednim 

czasie, ponieważ obecnie kosztowałyby o wiele więcej. Obecne dofinansowania 

są dogodniejsze i należy z nich korzystać, ale po kolei. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - cały czas mowa jest o zadłużeniu, ale 

wszystko odbywa się w granicach prawa. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miłakowo na 2023 r. została podjęta. 

Uchwała Nr LI/338/2022 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

f) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo 

na lata 2022-2035; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z objaśnieniami dołączonymi do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2022-2035 została podjęta. 

Uchwała Nr LI/339/2022 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

g) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2022 r.; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 17 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie 

gminy Miłakowo na 2022 r. została przyjęta. 

Uchwała Nr LI/340/2022 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 

Ad. 6 Interpelacje radnych; 

Nie zgłoszono interpelacji radnych. 

Przewodniczący Rady oraz Burmistrz Miłakowa złożyli dla wszystkich 

mieszkańców gminy życzenia świąteczne. 

Ad. 7 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LI sesji zwyczajnej Rady Miejskiej w 

Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:      Przewodniczył: 

  Inspektor ds. Obsługi Rady   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć     (-) Michał Boczulak 

 


